Ref No: OOEHS/Cir/146/2021-22 April 14, 2022

Circular to Parents: Update on FA-3 (AOL-2 for J1 to J4) and UT-3 (AOL-2 for J5 to S3), May 2022

Dear Parents and Students,

Greetings!!!!

Students' progression and development is of prime importance to us. As the students reported to campus for their studies and exams after a long gap during this pandemic, we do understand that the students are going through the change phase and trying to adjust to the ongoing learnings. Based on their mind frame and the time factor for the assessment, please be informed that we have concluded to waive off the pen and paper assessment for the below mentioned FA-3(AOL-2 for J1 to J4) and UT-3 (AOL-2 for J5 to S3) which is scheduled to take place from 9th May 2022.

How will the students be evaluated for this assessment?

In the last week of March 2022, we have shared the Activities/Project planner for FA-3 (AOL-1 for J1 to J4) and UT-3 (AOL-1 for J5 to S3), asking students to submit their work to the mentioned teacher by 16th May 2022. Teachers will evaluate student work based on the rubrics and the marks obtained by students will be proportionally converted out of 50 for J1 to J4 and out of 20 for J5 to S3.

Kindly note that in term-3, there will be only one paper and pen assessment (Term-3 Exam) for J1 to S3, which will be conducted in June 2022.

Thank you for your continued support.

إن تقدم الطلاب وتطورهم له أهمية قصوى بالنسبة لنا. بما ان طلابنا يؤدون الامتحانات حضوريا في المبنى المدرسي بعد انقطاع لفترة طويلة نظرا للجائحة التي احلت في السنوات الماضية، فإننا نفهم أن الطلاب يمرون بمرحلة التغيير ويحاولون التكيف مع التعلم المستمر. بناءً على إطار تفكيرهم والعامل الزمني للتقييم، يرجى العلم بأننا قد توصلنا إلى الغاء التقييم اليدوي لـ FA-3 المذكورة أدناه (2-AOL لـ 11 إلى 14) و 3-COL لـ 3 و 15 إلى 3 و 15 و 2012.

كيف سيتم تقييم الطلاب لهذا التقييم؟

في الأسبوع الأخير من شهر مارس 2022، لقد قمنا بمشاركة مخطط الأنشطة / المشروع لـ 3-AOL (1-1) FA (1-1) لل 13 إلى 34) و 3-1 (1-1) لل 15 إلى 33) ، وطلب من الطلاب إرسال عملهم إلى المعلم المذكور بحلول 16 مايو 2022. سيقوم المعلمون بتقييم عمل الطلاب بناءً على القواعد وسيتم تحويل العلامات التي حصل عليها الطلاب بشكل متناسب من 50 لـ 15 إلى 34 ومن 20 لـ 55.

يرجى ملاحظة أنه في الفصل الدراسي الثالث، سيكون هناك تقييم يدوي واحد فقط (اختبار الفصل الثالث) لـ 12 إلى 53 ، والذي سيتم إجراؤه في يونيو 2022.

شكرا لدعمكم المتواصل.

Warm Regards,

Dr. S. Reshma, Principal/School Director

